
Otevřený dopis určený členům výboru a kontrolní komise ČMKCHB 

Jako zástupce druhé největší oblasti s členstvím 78 členů klubu jsem nucen 

reagovat na nespočetné dotazy nejen členů naší oblasti. To, kde se dnes klub 

barvářů nachází, je bohužel výsledkem několikaleté práce funkcionářů výboru. 

Vy, kteří vedete klub těchto posledních pět let, jste nás dovedli až na samé dno. 

Můžeme hovořit téměř o likvidaci klubu. Můj názor je, že veškeré problémy 

vedou až k éře Zdeňka Havlíčka.  Následně uvedu některé příklady: Klubové 

stránky pana Dr. Riebela zrušil pan Havlíček. Poté začaly stránky EU provozované  

Norbertem Pelcem, které skončily asi před rokem. Dnes máme stránky další 

vedené panem Ing. Trochtou. Myslím, že členové klubu nepotřebují měnit vzhled, 

nýbrž chtějí informace, které bohužel chybí. Což je rovněž důsledek nečinnosti 

jednotlivých funkcionářů výboru. Chci tím říct, že stránky musí včas obsahovat 

potřebné informace pro všechny členy klubu. Za ČMKCHB byla nominována na 

mezinárodní soutěž do Rakouska členka naší oblasti slečna Ing. Monika Bejčková, 

kde byli také přítomni i zástupci klubu. Ptám se tedy, proč není zveřejněn výsledek 

uvedené soutěže? To jste asi neunesli její úspěch…A soutěž v Polsku? Není rovněž 

žádná informace, kdo byl jako vůdce a výsledek. 

 Další věc pramenící až k panu Havlíčkovi: štvaní a stavění, kontrola na rozhodčí 

při konání IHB. Dále takové věci, že nepotřebujeme ČMMJ, ČMKU a ČMKJ jsou 

přinejmenším zcestné, ale bohužel naši členové výboru tyto informace sdílely. 

K věci: 

Dostali jsme vytýkací dopis od ČMKJ, jehož obsah nebyl zveřejněn. Dopis 

byl adresován na klub, ale informace poskytnuté panem Krausem se hodí 

především funkcionářům klubu. Dále následovalo jednání ČMKCHB, ČMKJ a 

ČMKU. Proč toto jednání není zveřejněno? Postrádám informace typu, kdo za 

klub se tohoto jednání zúčastnil a samozřejmě chybí důležitý závěr tohoto 

jednání. Důrazně zmiňuji, že jsem o všechny tyto podstatné a důležité zprávy 

žádal předsedu klubu pana Ing. Nerada. 

Tímto se ptám, proč si hrajete na schovávanou?  Jde o velmi závažnou 

problematiku související se zrušením chovatelského servisu, zákaz výstav a 

soutěží. Podotýkám, že výše uvedené se týká všech členů klubu! Nejen vás členů 

výboru. Co tedy dělá kontrolní komise, která má dohlížet na činnost klubu a 

informovat členskou základnu? 

 



1) Jak jsem již uvedl, vytýkací dopis byl adresován na ČMKCHB. Proč 

tedy nebyl okamžitě zveřejněn na stránkách klubu? Proč nereaguje 

kontrolní komise, která má kontrolovat činnost výboru a seznamovat 

členskou základnu? 

2) Na základě uvedených skutečností, které jsou uvedeny v již 

zmíněném vytýkacím dopise, jsou natolik vážné, že vyzývám všechny 

funkcionáře výboru, aby rezignovali na své funkce bez rozdílu. Pokud 

možno okamžitě!  

3) S tím souvisí zmrazení veškeré činnosti, zveřejnění finančních 

prostředků do doby zvolení nových funkcionářů. Kontrolní komise by 

měla svolat mimořádnou schůzi výboru za účasti všech vedoucích 

oblastí, kde bude stanoven další postup k nápravě uvedených 

skutečností. Jednotlivé oblasti by měly navrhnout kandidáty do 

výboru včetně zastávané funkce v případě zvolení. 

4) Po zvolení nových členů výboru připravit nové stanovy, chovatelský 

a zápisní řád včetně navázání spolupráce s ČMKU, ČMKJ a ČMMJ. 

 

Tento dopis jsem sepsal jako dlouholetý člen klubu pro ty členy klubu, 

kterým není lhostejný osud klubu chovatelů barvářů a kteří mají zájem pro 

krásné a ušlechtilé barváře něco dělat. 

 

Barvářům zdar!                                                 František Koláček 

                                                                           Vedoucí oblasti č.13  


